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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 28 APRIL 2020 
__________________________ 
Aanwezig: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Bram Van Baelen, Herman Theys, Anne Van Goidsenhoven, schepenen 
Nadine Van Horebeek, Annelies Vander Bracht, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Kim 
Theys, Hans Miseur, Kim Donders, Charlot Op de Beeck, Robbe Dupont, Jo Vanmechelen, Sabine 
Wyns, Suzy Vanderheyden, Anja Peeten, Erik Boon, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
Achille Claes, raadslid 
 

 
Overeenkomstig artikel 27, §1 van het decreet lokaal bestuur verlaat schepen Rudy Janssens de 
raadstafel bij de bespreking van en de stemming over agendapunt 8. 
Overeenkomstig artikel 27, §1 van het decreet lokaal bestuur verlaat schepen Anne Van 
Goidsenhoven de raadstafel bij de bespreking van en de stemming over agendapunt 8. 
Schepen Rudy Janssens sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 9. 
Schepen Anne Van Goidsenhoven sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 9. 
Raadslid Suzy Vanderheyden sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 9. 
 
 
De voorzitter opent de vergadering om 20u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 18 februari 
2020. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie 
van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden aangenomen, dan 
wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 
Tijdens de federale fase van de maatregelen ter preventie van de verspreiding van het coronavirus 
COVID-19 vergadert de gemeenteraad virtueel. Op basis van het burgemeesterbesluit van 16 april 
2020, bekrachtigd door de eerstvolgende gemeenteraad van 28 april, vindt deze gemeenteraad om 
redenen van volksgezondheid plaats in besloten zitting, achter gesloten deuren, zonder pers of 
publiek. Voor het overige worden voor deze zitting alle regels inzake de gebruikelijke openbaarheid 
toegepast (termijn van oproeping, inzage in dossiers, tegensprekelijk debat, openbaarheid,...).De 
gemeenteraad verloopt via een systeem van videoconference met de tool microsoft teams. Alle 
leden van gemeenteraad en de algemeen directeur, zijn voor de agendapunten waarop ze als 
'aanwezig' zijn geregistreerd in de notulen, virtueel aanwezig, incl. beeld en geluid tijdens de 
mondelinge stemmingen. De raadsleden die omwille van een belangenconflict bij een bepaald 
agendapunt niet mogen deelnemen aan de bespreking, noch aan de stemming over dit punt hebben 
hun microfoon uitgeschakeld bij de behandeling van deze punten en komen niet in beeld. De 
beslotenheid van de vergadering werd tijdens de hele virtuele zitting bewaard. 
De voorzitter opent de virtuele vergadering om 20u. Zij overloopt eerst kort met de raadsleden de 
afspraken uit de leidraad digitaal en virtueel vergaderen, die samen met de agenda op 20 april aan 
alle raadsleden werd verspreid en die als bijlage aan deze vergadering blijft gekoppeld. 
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Openbare zitting 
 
SEC11-200428R 
01 POLITIEVERORDENING - PANDEMIE COVID-19 - VIRTUELE ZITTING GEMEENTERAAD EN OCMW-

RAAD - BEKRACHTIGING 
Tijdens de zitting richt de voorzitter zich bij de bespreking van de punten volledig naar de afspraken 
inzake digitale voorbereiding van de agendapunten door de raadsleden, zoals opgenomen in de 
leidraad voor digitaal en virtueel vergaderen.  
• een agendapunt dat in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer meeting.mobile door alle 

raadsleden met een 'ja, in orde' is aangevinkt, wordt niet meer besproken, noch toegelicht 
tijdens de zitting. Er wordt voor dit punt meteen overgegaan tot de stemming. 

• Indien een raadslid bij de digitale voorbereiding in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer 
heeft aangegeven, dat hij/zij dit agendapunt wil bespreken of hierbij toelichting wil geven? Dan 
geeft de voorzitter het betrokken raadslid bij de behandeling van dit agendapunt eerst het 
woord. 

Voor de agendapunten 1 tot en met 3 (bekrachtiging van politieverordeningen genomen bij 
burgemeesterbesluit op grond van de art. 134 en 135 van de nieuwe gemeentewet) heeft geen enkel 
raadslid om bespreking of toelichting gevraagd. De voorzitter vraagt vervolgens de gezamenlijke 
stemming voor deze 3 agendapunten. 
 
 
SEC11-200428R 
02 POLITIEVERORDENING - PANDEMIE COVID-19 - AFGELASTING GEMEENTERAAD EN OCMW-RAAD 

24 MAART  - BEKRACHTIGING 
 
 
SEC11-200428R 
03 POLITIEVERORDENING - PANDEMIE COVID-19 - VOORRANGSREGELING ZORGPERSONEEL IN 

LOKALE HANDELSZAKEN - BEKRACHTIGING 
 
 
SEC11-200428R 
04 FLUVIUS OV - ALGEMENE VERGADERING 27 MEI 2020 - BEPALING MANDAAT 
Voor de agendapunten 4 en 5 (bepaling van de mandaten voor de algemene vergaderingen van 
Fluvius OV en PBE) heeft geen enkel raadslid aangegeven hierbij een bespreking of een toelichting te 
wensen. De voorzitter vraagt vervolgens de gezamenlijke stemming voor beide agendapunten. 
 
 
SEC11-200428R 
05 PBE - ALGEMENE VERGADERING 30 JUNI 2020 - BEPALING MANDAAT 
 
 
25-200428R 
06 GBS - VERLENGING SCHOLENGEMEENSCHAP - PERIODE 2020-2026 - GOEDKEURING 
Er werd geen toelichting, noch een bespreking van dit agendapunt gevraagd door de raadsleden. De 
voorzitter gaat onmiddellijk over tot de stemming over dit agendapunt. 
 
 
CVT43-200428R 
07 E-BOEKENDIENST OPENBARE BIBLIOTHEEK - OVEREENKOMST CULTUURCONNECT - 

GOEDKEURING 
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Er werd geen toelichting, noch een bespreking van dit agendapunt gevraagd door de raadsleden. De 
voorzitter gaat onmiddellijk over tot de stemming over dit agendapunt. 
 
 
ROM18-200428R 
08 SAMENWERKINGSOVEREENKOMSTEN NATUURPROJECT HET HOLSBEEKS BROEK - 

UITTREDINGSVOORWAARDEN PACHTER - BEKRACHTIGING 
Er werd geen toelichting, noch een bespreking van dit agendapunt gevraagd door de raadsleden. De 
voorzitter gaat onmiddellijk over tot de stemming over dit agendapunt. 
 
 
ROM31-200428R 
09 DE NATUUR IN ONZE GEMEENTE VERSTERKEN 
Dit voorstel van besluit werd op verzoek van de N-VA-fractie toegevoegd aan de agenda. 
Schepen van milieu, Herman Theys (Groen) heeft gevraagd om bij dit agendapunt het standpunt van 
het college te mogen toelichten. De schepen dankt N-VA voor het indienen van het voorstel. Hij is er 
blij mee. Klopt inderdaad dat lokale besturen tot 30 april 2020 de kans krijgen om een 
projectvoorstel in te dienen bij het Vlaams gewest om meer natuur te realiseren voor volgende 
projecten : 

1) het gewest maakt 2 mln euro vrij voor natuurprojecten die hoofdzakelijk een bijdrage 
leveren aan het realiseren van de Europese natuurdoelstellingen. 

2) 300.000 euro wordt uitgetrokken voor de uitvoering van eenmalige inrichtingswerken die de 
sociale functie van een terrein bevorderen.  

3) 1 mln. euro wordt voorzien voor de aankoop van gronden voor boscompensatie en 
bebossing om bosuitbreiding een boost te geven. 

In Holsbeek nemen we al initiatief rond de aanleg van amfibieëntunnels (valt onder het type 1 van de 
projectoproepen). Het RLNH (Regionaal Landschap Noord-Hageland) had al een principiële aanvraag 
voor een Holsbeeks subsidiedossier gedaan in maart 2020. Omdat het evenwel (ook in tijden van 
corona) te kort dag was om tegen 30 april dit dossier nog volledig af te ronden, incl. alle technische 
aspecten die in orde moeten zijn om die tunnels in te passen in het wegenisontwerp voor de 
Rodestraat, heeft RLNH beslist om het subsidiedossier pas volgend jaar in te dienen bij een volgende 
projectoproep. Maar het zaadje is alvast geplant, aldus de schepen. Samen met het ANB (Agentschap 
natuur en bos) plant het RLNH nog voor de zomer een terreinbezoek om te bekijken via welke weg 
extra financiering kan gevonden worden voor amfibieëntunnels in de regio Horst. Wat het aankopen 
van gronden betreft (projecttype 3) heeft de schepen van het RLNH het signaal gekregen dat in 
Holsbeek 266 percelen in aanmerking zouden kunnen komen voor bebossing. Dat lijkt in theorie 
alvast heel wat potentieel aan grasland, weiland en landbouwgronden. Maar de meeste percelen zijn 
ook actief in gebruik en dit onder de vorm van een pacht, wat het complex en ook duur maakt om 
deze gronden vrij van gebruik te maken voor een eventuele herbestemming als bos. Bovendien werd 
voor ca. 25% van deze percelen de eigenaar reeds vorig jaar gepolst door het RLNH in opdracht van 
ANB. Hierop is geen enkele positieve reactie gekomen. Het is in Holsbeek zeer moeilijk om als 
gemeentebestuur gronden aan te kopen voor bebossing. ANB koopt zelf wel gronden aan en ook 
Natuurpunt doet pogingen. Maar het is niet makkelijk om het hoogste bod te doen. Desalniettemin 
geeft de schepen aan dat hij de moed niet opgeeft. Hij onderzoekt verder hoe particulieren zouden 
kunnen gemotiveerd worden om tot bebossing over te gaan. Maar de deadline van 30 april voor het 
indienen van een concreet subsidiabel aankoopproject is, zeker ook in deze coronacrisisperiode, niet 
haalbaar. Budgettair is een dergelijke investering ook niet voorzien voor het voorjaar 2020 in het 
goedgekeurde meerjarenplan. 
Voorzitter Ann Spaepen geeft vervolgens het woord aan raadslid Sabine Wyns (N-VA) die het voorstel 
indiende. Het raadslid dankt de schepen voor zijn antwoord. Ze vindt het jammer dat er geen tijd kon 
gemaakt worden om een aankoopproject in te dienen. Nochtans zijn er meerdere actieplannen in het 
meerjarenplan opgenomen waarin een aankoop van grond voor bebossing zou kunnen kaderen. Heel 



 

Zittingsverslag gemeenteraad  4 / 11 

wat voorgenomen acties hadden ook kunnen concreet gemaakt worden in het kader van deze 
subsidieoproep. 
Voorzitter Ann Spaepen vraagt vervolgens om een stemming over het agendapunt. 
Raadslid Hans Miseur (Holsbeek Beweegt) vraagt verduidelijking bij de stemming. Het voorstel luidt 
letterlijk "de gemeenteraad vraagt het gemeentebestuur om maximaal projectvoorstellen in te 
dienen binnen het kader van de 3 vermelde projectoproepen". Daar zou hij wel kunnen achterstaan. 
Of gaat het voorstel erover om tegen 30 april 2020 nog voorstellen in te dienen (wat inderdaad niet 
meer haalbaar is). 
Burgemeester Hans Eyssen antwoordt dat het voorstel er toe strekt om binnen de tijdzone van 30 
april 2020 nog projecten in te dienen. Dit kunnen we uiteraard niet meer realiseren. Ook omdat het 
project Holsbeeks Broek (zie vorige agendapunt) dit jaar al zal worden gerealiseerd. 
 
 
ROM30-200428R 
10 AANVULLEND VERKEERSREGLEMENT - SUIKERHOEK - PARKEERVERBOD - GOEDKEURING 
Er werd geen toelichting, noch een bespreking van dit agendapunt gevraagd door de raadsleden. De 
voorzitter gaat onmiddellijk over tot de stemming. 
 
 
OWG21-200428R 
11 OVERHEIDSOPDRACHT - AANKOOP ELEKTRISCHE ENERGIE VOOR INSTALLATIES, GEBOUWEN EN 

OPENBARE VERLICHTING EN ADVIESVERLENING BIJ DE AANKOOP VAN AARDGAS VOOR 
INSTALLATIES EN GEBOUWEN 2020-2025 - VASTSTELLING PLAATSINGSPROCEDURE - 
GOEDKEURING IN HOUSE SAMENWERKING MET ASPIRAVI ENERGY 

Voor de agendapunten 11 tot en met 13, die behoren tot het domein openbare werken, werd door 
de raadsleden geen toelichting, noch een bespreking gevraagd. De voorzitter gaat onmiddellijk over 
tot een gezamenlijke stemming over deze 3 agendapunten. 
 
 
OWG21-200428R 
12 OVERHEIDSOPDRACHT - BOUW SCHOOL NIEUWRODE - PERCEEL 2 - HVACS - AANSTELLING 

DERDE - BEKRACHTIGING GUNNING - GOEDKEURING VERHOOGDE RAMING 
 
 
OWG21-200428R 
13 OVERHEIDSOPDRACHT - PASTORIE KORTRIJK-DUTSEL FASE 5 - RESTAURATIE GEVELS - 

GOEDKEURING EINDAFREKENING 
 
 
35-200428R 
14 MONDMASKERS 
Het voorstel van beslissing werd ingediend door Jo Vanmechelen namens de N-VA-fractie. 
Burgemeester Hans Eyssen (CD&V) heeft gevraagd om het standpunt van het bestuur in verband met 
dit voorstel te kunnen toelichten. Voorzitter Ann Spaepen verleent de burgemeester het woord. 
Hans Eyssen geeft aan dat hij reeds 2 weken bezig is met het dossier van de mondmaskers voor de 
bevolking. Samen met burgemeesters van een aantal gemeenten uit de omgeving heeft hij de 
Vlaamse en federaal bevoegde instanties rond noodplanning reeds 2 weken geleden een brief 
geschreven met het dringend verzoek om nu snel het standpunt duidelijk te maken i.v.m. 
• de rol die de mondmaskers zouden innemen in het kader van exitstrategie COVID-19 (wie moet 

wanneer welke kwaliteit van masker dragen)? 
• Het bestuursniveau dat het intiatief moet nemen bij een samen-aankoop? 

Nu we in de federale noodplanningsfase zitten lijkt dit het federale, of minstens toch het 
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Vlaamse niveau te moeten zijn en niet alle 300 individuele gemeentebesturen afzonderlijk? 
Temeer omdat, indien deze maskers essentieel zijn in de preventie van de verspreiding van 
COVID-19 en deze dus noodzakelijk zijn voor de volksgezondheid, alle Belgen of minstens alle 
Vlamingen hierin op eenzelfde manier zouden moeten worden behandeld. 

Vandaag, 28 april is via het noodplankanaal door de gouverneurs aan de gemeenten bevestigd dat de 
federale overheid voor elke Belg zal aankopen: 
• 2 filters die kunnen gebruikt worden in een herbruikbaar textiel mondmasker 
• 1 textielmasker. 
De verdeling van deze beide goederen zal verlopen via de gemeenten, maar de levertijd is nog niet 
gekend. De gemeente heeft echter dit initiatief van de federale overheid niet kunnen afwachten, nu 
op de persconferentie van de veiligheidsraad van 24 april werd bevestigd dat het dragen van een 
mondmasker in het openbaar en op school in een aantal gevallen verplicht wordt vanaf 4 mei. De 
burgemeester vermeldt dat het bestuur een bestelling van 10.500 mondmaskers zal plaatsen in het 
kader van een samenaankoop op basis van een raamovereenkomst die wordt uitgewerkt door 
Haviland, in samenwerking met Interleuven. Deze maskers zijn reeds in bestelling. De meerderheid 
kan dus akkoord gaan met het voorstel van beslissing van N-VA, mits een aantal 
aanvullingen/aanpassingen als volgt : 
• de aankoop en verdeling van de mondmaskers over de Holsbeekse bevolking, zoals hierboven 

geschetst, wordt geraamd op 30.000 euro. Dit bedrag moet worden ingeschreven in het 
meerjarenplan bij de eerstvolgende herziening van het MJP, onder een budgetsleutel van welzijn.   

• De argumenten pro aankoop in het kader van think pink zijn niet zo eenduidig positief : 
◦ deze maskers kan je niet gebruiken met een filter 
◦ levering is niet meer mogelijk voor eind mei, heeft de organisatie inmiddels zelf al via e-mail 

laten weten. 
Raadslid Jo Vanmechelen (N-VA) is als indiener van het voorstel verheugd dat dit partijoverschrijdend 
kan worden goedgekeurd. Het is belangrijk om aan de bevolking te laten zien dat er initiatief is 
genomen. 
Raadslid Sabine Wyns informeert wanneer de maskers precies besteld zijn en wanneer deze zullen 
worden geleverd aan de bevolking? 
Hans Eyssen antwoordt dat de prijsvraag op basis van een bestek in het kader van de samenaankoop 
door Haviland/Interleuven reeds is uitgestuurd. De eerste stalen van de aangeschreven leveranciers 
worden verwacht op 4 mei. De burgemeester wil geen voorspellingen doen over een concrete 
leveringsdatum en verdeling over de brievenbussen in de gemeente. Zich laten afrekenen op een 
timing van een opdracht die derden moeten uitvoeren en waar hij zelf geen impact op heeft, daar 
heeft hij geen zin in. De burgemeester hoopt er wel op dat zowel de filters en het masker van de 
federale overheid, als dat van de samenaankoop nog in mei kunnen geleverd worden, en liefst zo 
dicht mogelijk bij elkaar zodat er maar 1 keer een verdeling over alle brievenbussen moet 
georganiseerd worden. 
 
 
46-200428R 
15 POST-CORONA NOODFONDS 
Het voorstel van beslissing is ingediend door raadslid Sabine Wyns namens N-VA. 
Burgemeester Hans Eyssen heeft gevraagd om het standpunt van de meerderheid te kunnen 
toelichten. Voorzitter Ann Spaepen geeft hem hiertoe het woord. 
De burgemeester geeft aan dat hij het op 28 april veel te voorbarig vindt om als gemeente 
bijkomende tegemoetkomingen te voorzien aan het inkomensverlies of het vermogensverlies van 
inwoners en handelaars. Deze crisis gaat nog maanden duren aldus de burgemeester. Vele mensen 
lijden hieronder : inwoners, ondernemers, maar ook verenigingen en ook het lokaal bestuur 
(gemeente en OCMW) zelf. De Vlaamse vereniging van steden en gemeenten heeft vandaag nog 
geraamd dat deze gezondheidscrisis een lokaal bestuur ettelijke 100.000den euro's zal kosten 
(inkomensverlies aan personenbelasting en extra uitgaven). Het is een illusie om te denken dat de 
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overheid al die inkomensverliezen zal kunnen dekken of compenseren. En in zoverre er wel 
gecompenseerd moet worden, is het eerder op federaal en op Vlaams niveau dat dit zal moeten 
gebeuren. Een eventuele herverdeling organiseren van de beschikbare middelen (belastinggeld) 
binnen Holsbeek vergt veel meer onderzoek : wat is zinvol en wat is haalbaar. 
De voorzitter geeft vervolgens het woord aan schepen Anne Van Goidsenhoven (welzijn en KMO-
beleid) die achtereenvolgens alle maatregelen opsomt die het federale en het Vlaamse niveau al 
hebben genomen om ondernemers te ondersteunen in deze barre periode. Zij herhaalt ook de 
initiatieven die de gemeente zelf reeds sedert het begin van de crisis heeft genomen, met o.a. het 
uitstel van betaling van de concessievergoedingen voor de uitbaters van Buurthuis en Cafetaria 
Sportschuur, het terugbetalen van de zaalhuur aan alle inwoners en verenigingen die in deze zalen 
activiteiten hadden gepland die niet zijn kunnen doorgaan, het open houden van de markt, de 
nieuwe bedrijvengids, de Happy Hageland app, de lijst met bedrijven die maaltijden aan huis leveren 
op www.holsbeek.be en alle ander dagelijks actueel nieuws i.v.m. Corona op www.holsbeek.be. De 
schepen geeft toe dat ondanks al die inspanningen van alle overheden tesamen de horecabedrijven 
zeker nog een zeer lastige periode in mei en juni zullen tegemoet gaan. 
Raadslid Sabine Wyns geeft aan dat er niks mis mee is om nu ook al als gemeente op langere termijn 
te denken. Als budget voor de uitwerking van dit post-coronanoodfonds raamt N-VA 100.000 euro, 
dat is slechts 10 euro per inwoner. In vergelijking met de investeringsuitgaven die gepland zijn voor 
de 2 kunstgrasvelden van 1 mln. euro is dit niet veel. Het versterken van de lokale economie zorgt 
volgens het raadslid voor meer betrokkenheid en nodigt uit om meer tijd door te brengen in de eigen 
gemeente als extra steun aan lokale handelaars en KMO. 
Schepen van informatie, Bram Van Baelen (CD&V), herhaalt dat hij de mogelijkheden voor het 
opzetten van een activiteitenkalender verder onderzoekt. 
Burgemeester Hans Eyssen besluit dat de meerderheid het veel te vroeg vindt om het voorstel van N-
VA globaal en ook zijn onderdelen nu goed te keuren.  
 
 
16. VRAGENKWARTIER 
De voorzitter van de gemeenteraad opent het vragenkwartier. 
De 10 vragen voor het vragenkwartier werden conform de leidraad voor digitaal en virtueel 
vergaderen door de raadsleden bezorgd aan de algemeen directeur vandaag om 16u. De algemeen 
directeur heeft deze vragen, in volgorde van binnenkomen, vervolgens in één document aan de 
raadsleden verspreid via e-mail. 
De voorzitter geeft tijdens het vragenkwartier telkens eerst het woord aan de vraagsteller en 
vervolgens aan de burgemeester voor een antwoord van het bestuur. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns. In het gemeentelijk infoblad van maart/april stond een oproep tot 
kandidaatstelling GECORO. Sinds kort werd de onroerend erfgoedraad opgenomen in de GECORO.  
Eén van de erkenningsvoorwaarden voor een onroerend erfgoedgemeente is : “Een 
consultatienetwerk met het oog op expertiseverwerving uitbouwen met de diensten en organisaties 
die betrokken zijn bij de zorg voor het onroerend erfgoed. Een door de gemeenteraad erkende 
adviesraad oprichten, waarin de aanwezige onroerenderfgoedactoren vertegenwoordigd zijn en 
betrokken worden bij de voorbereiding, uitvoering en evaluatie van het gemeentelijke 
onroerenderfgoedbeleid (OEVPB04).” Waarom werd er in de Hi geen oproep gedaan voor 
deskundigen bouwkundig, landschappelijk en cultureel erfgoed, om de erfgoedraad te vervolledigen? 
Het voorwoord in de Hi was trouwens deze keer van de schepen van erfgoed, een ideale gelegenheid 
om ook het openbaar onderzoek rond de inventaris bouwkundig erfgoed in de verf te zetten. 
De burgemeester antwoordt. De erfgoedsector is al jaren vertegenwoordigd in de GECORO van 
Holsbeek via de geleding "heemkunde en toerisme" en via de deskundigen. Die ook deskundigen 
onroerend erfgoed kunnen zijn (bouwkundig of landschappelijk). Het voorwoord voor het infoblad Hi 
dat op 1 maart is verschenen, heeft de schepen van erfgoed reeds op 9 januari moeten indienen bij 
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de communicatie-ambtenaar. Op dat ogenblik was er nog geen sprake van een openbaar onderzoek 
rond de inventaris bouwkundig erfgoed. 
 
Vraag van raadslid Jo Vanmechelen. Voor de fracties, ook die van de oppositiepartijen, is het 
belangrijk om op de hoogte te blijven van alle maatregelen die genomen worden door het CBS i.v.m. 
de coronacrisis. Buiten de normale, op meeting.net of op de website gepubliceerde mededelingen is 
het ook belangrijk te communiceren i.v.m. recente acties die een impact hebben op het personeel en 
de dienstverlening van de gemeente. Tevens zou een regelmatige stand van zaken van het WZC, de 
brandweer, de politie en een eventuele coronacrisiscel hieraan kunnen toegevoegd worden.  
Gelet op de moeilijke situatie waarin we nu nog altijd leven, is een breed draagvlak voor de genomen 
beslissingen en een regelmatige communicatie voor iedereen belangrijk. Kan er daarom aan alle 
gemeenteraadsleden/fractievoorzitters tweewekelijks een overzicht worden bezorgd van de recent 
genomen maatregelen? 
Burgemeester Hans Eyssen antwoordt. De maatregelen die van belang zijn voor de inwoners worden 
dag-aan-dag gecommuniceerd op www.holsbeek.be. Het besluitvormingsproces kunnen de 
raadsleden wekelijks volgen via meeting mobile (besluiten, incl. alle documentatie wordt ontsloten). 
Bovenop nog extra overzichten voor de raadsleden laten maken van de maatregelen, is een extra 
belasting voor de diensten die het bestuur in deze crisisperiode niet kan beloven. 2 weken geleden, 
op woe. 15 april was er een virtueel vragenkwartier waar alle raadsleden hun vragen (i.v.m. 
coronamaatregelen, maar ook over andere dossiers) aan het bestuur konden stellen. Het is evenwel 
niet de bedoeling om op permanente basis periodiek, tussen 2 raden door, bijkomende 
videoconferencies op te zetten met de raden. 
 
Vraag van raadslid Jo Vanmechelen. Op de zitting van 18 februari werd de nieuwe verkeerssituatie in 
Nieuwrode besproken. De momenteel moeilijke werking van de verkeerslichten aan de 
Panoramastraat/Appelweg/Hoekje zou worden geëvalueerd. Is hier al progressie in gemaakt? 
Hans Eyssen antwoordt. Het bestuur is zich niet bewust van een ‘moeilijke werking’ van de lichten? 
Het heeft alleszins geen weet van storingen. Of gaat de vraag over de wijze waarop de lichten zijn 
geprogrammeerd? Er zijn goede redenen waarom die zo afgesteld zijn (o.a. versmalling van de 
toegang tot het kruispunt door de inplanting van het bakkerijgebouw). Een nieuwe situatie geeft 
altijd aanleiding tot vragen bij de mensen, dat is normaal. We moeten dit voldoende tijd geven, 
totdat alle weggebruikers het gewoon zijn. De laatste zes weken was er veel minder verkeer dus die 
waren niet representatief. Zodra het nuttig kan, zullen we dit evalueren. 
 
Vraag van raadslid Jo Vanmechelen. De aankoopprocedure van de sportterreinen op de Bruul is 
vermoedelijk nog steeds bezig. We begrijpen de moeilijke omstandigheden in deze Coronatijden bij 
het onderhandelen. Zijn er vorderingen gemaakt en/of is er een B-plan voor KDN-United  voorzien 
indien de aankoop niet tijdig zou kunnen doorgaan?  
De burgemeester antwoordt. Het zijn inderdaad moeilijke omstandigheden om in deze Coronatijden 
te onderhandelen. Het gelaste notariskantoor bereidt momenteel de akte voor. Wij gaan er van uit 
dat deze zal getekend worden. Als dat toch niet zou gebeuren, zal het bestuur de gerechtelijke fase 
van de onteigeningsprocedure starten en op die manier het terrein verwerven. In beide gevallen kan 
het bestuur het terrein verwerven, dus er is geen plan B nodig. De club en het bestuur kunnen dan 
conform de onderlinge afspraken hun wederzijdse engagementen op dit terrein uitwerken. 
 
Suggestie van raadslid Jo Vanmechelen. Met veel plezier noteerde N-VA de webpublicatie van het 
gemeentebestuur i.v.m. opvang en zorg voor de huisdieren in Coronatijden. Vooral het thema 
sterilisatie wordt hier behandeld. Volgens de N-VA-fractie ontbreekt er echter een lijst van 
opvangmogelijkheden voor de huisdieren indien de eigenaar getroffen wordt door het virus en/of 
gehospitaliseerd wordt. Dit kort overzicht van adressen zou alvast dat probleem van de eigenaars 
vergemakkelijken: 
Samaro, Keulestraat 77a, Tielt-Winge 
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Kattenhotel Garfield, Halderstraat 309, Tielt-Winge 
Oh MY DOG, Aarschotsesteenweg 839, Vissenaken 
ANIMALBUS, Herseltsesteenweg 247 Aarschot 
EMMY’S, Huiskens 49 Rillaar 
Schepen van milieu, Herman Theys (Groen), antwoordt. De schepen toetst met de dienst af of al deze 
adressen nuttig op www.holsbeek.be kunnen worden vermeld. Rond katten zijn er in deze periode 
nog geen vragen/meldingen/klachten toegekomen. Ondertussen is het bestuur in onderhandeling 
met twee opvanginitiatieven om tegemoet te komen aan de wettelijke bepalingen. De milieu-
ambtenaar trekt dit dossier. De huidige opvang Zorghoeve (verhuisd van Bertem naar Kortenaken) is 
niet ideaal noch qua afstand, noch zijn we volledig overtuigd van de diervriendelijke 
opvangmogelijkheden. 
 
Vraag van raadslid Hans Miseur (Holsbeek Beweegt). De problematiek van het zwerfvuil aan het 
heraangelegde kerkplein te Nieuwrode werd tijdens het vragenkwartier (videoconference met alle 
raadsleden) op 15 april 2020 besproken. Er werd meegedeeld dat de oude (versleten) vuilbakken 
zouden vervangen worden. Er werd aangekondigd dat schepen Herman Theys de volgende dag ter 
plaatse de situatie zou gaan bekijken en bespreken. Helaas zijn de tijdelijke vuilbakken er niet/nog 
niet en lege vuilzakken worden nog niet voorzien. Het raadslid wil hiervoor graag een tijdsplanning. 
En ondertussen zijn er op deze locatie wel betonnen paaltjes geplaatst? Bij leveringen aan Carrefour 
(zeer frequent) moeten de vrachtwagens nu op de straat staan, in een bocht, aan verkeerslichten. 
Verkeersveiligheid ten top! Gelet op het beperkte verkeer in deze Corona-tijden is de hinder nu 
gelukkig nog redelijk beperkt. Het raadslid voegde aan zijn vraag enkele foto’s toe, ter illustratie. 
Raadslid Miseur meent dat de verkeerssituatie sinds het overleg van 15 april er op achteruit gegaan 
is. Welke stappen onderneemt het bestuur hier nog in en wanneer? Het verwijderen van de eerste 5 
betonnen paaltjes zou volgens het raadslid al een voldoende oplossing zijn. 
Burgemeester Hans Eyssen antwoordt. Wat die 5 paaltjes betreft - die zijn eind januari al besteld 
door het bestuur. Die plaatsing heeft dus niets te maken met de vraag die op 15 april werd gesteld 
i.v.m. de situatie aan de Carrefour. Die paaltjes zullen daar niet verwijderd worden. Dit is geen 
parkeerplaats : net in een bocht en achter een fietspad kan je hier nooit veilig laten stationeren of 
parkeren. Het bestuur heeft hier daarom gekozen voor langsparkeren. Het was een bewuste keuze 
die al veel langer dan 15 april werd gemaakt in het belang van de verkeersveiligheid om hier 
paaltjes/betonnen zitelementen te plaatsen. De burgemeester meldt dat aan de diensten is gevraagd 
of er snel vuilnisbakken kunnen geplaatst worden. Die vraag loopt nog. Hij is de laatste dagen 
regelmatig langs gegaan en alles lijkt daar nu oké. De burgemeester corrigeert raadslid Miseur wel in 
zijn verwachtingen : er is op 15 april tijdens het overleg gezegd dat de plaatsing van de vuilnisbakken 
principieel beslist is . Maar er werd zeker niet beloofd dat er gratis zakken zouden ter beschikking 
komen. 
Schepen van verkeer, Herman Theys sluit aan bij het antwoord van de burgemeester. De schepen 
geeft aan dat de situatie aan de Carrefour daar nu wel degelijk veiliger is dan daarvoor. Hij heeft dit 
reeds weken geleden opgenomen met de uitbaters : laden en lossen op het fietspad en voor het rode 
licht zoals toen gangbaar was, kon zeker niet aangehouden worden. De uitbaters beseften zelf ook 
dat dit niet veilig kon. Hij heeft de uitbaters toen een aantal alternatieve laad- en losplaatsen 
voorgesteld, o.a. via het marktplein. De mogelijkheid om te laden en te lossen voor de fietsparking is 
ook niet weerhouden wegens te kleine oppervlakte en te gevaarlijk tijdens het parkeren 
achterwaarts. Op dit ogenblik laadt en lost men aan de overkant van de straat. Wat in deze autoluwe 
periode lijkt te lukken. Het wegnemen van de 5 paaltjes, zoals raadslid Miseur suggereert, kan 
volgens de schepen nooit een oplossing bieden voor het veilig laden en lossen - hier kan nooit een 
vrachtwagen van 15 meter, zelfs geen van 10 meter, staan. De schepen stelt voor dat hij raadslid 
Miseur belt als hij ter plaatse is, om de toestand op het terrein samen te bekijken. De schepen vult 
nog aan dat het pleintje aan de kerk met de betonnen zuiltjes er nu gezelliger bij ligt dan voorheen. 
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Vraag van raadslid Hans Miseur. Tijdens het vragenkwartiertje via videoconference op 15 april werd 
de werking/leiding van de KMO-Raad sinds deze legislatuur oppervlakkig in vraag gesteld. Dit was 
tijdens een reactie op een vraag van Sabine. Ondertussen heeft schepen Anne Van Goidsenhoven 
voldoende tijd gehad om zich beter voor te bereiden op vragen i.v.m. de KMO-Raad en diens werking 
sinds haar aanstelling. Iedereen weet dat de KMO-Raad Holsbeek Beweegt nauw aan het hart ligt. 
Raadslid Miseur verwijst naar een uitspraak van de schepen : “de laatste hand wordt gelegd aan een 
brief …”. Het raadslid maakt de schepen erop attent dat er in het najaar van 2017 al een bijeenkomst 
werd voorzien i.v.m. de Hageland app door de KMO-Raad. Tevens werden in het najaar 
2017/voorjaar 2018 alle handelaars aangeschreven om zich hierop te registreren. De organisatie 
voorziet ook template brieven om de handelaars aan te schrijven. Waarom worden deze brieven niet 
opnieuw gebruikt en/of de presentatie niet opnieuw doorgestuurd?  Met andere woorden, waarom 
zo lang “de hand leggen” en niet “gewoon doen” want alle info is er al jaren? De communicatie 
vanuit de KMO-Raad voor 2019 verliep vlot en had een duidelijke meerwaarde voor de handelaars. 
Netwerkmomenten tijdens de jaarlijkse kick-off of lentefeest werden voorzien en  massaal 
bijgewoond. Elk jaar kwam er in één dorp een activiteit bij waar de KMO-Raad een belangrijke rol in 
speelde. (Kerstmarkt, Halloween tocht). Het aantal actieve leden (betalende) groeide gestaag. 
Materiaal werd aangekocht en de leden konden dit zeer goedkoop huren. Kortom, een succesvolle 
raad met een mooie toekomst. En nu, na 1,5 jaar nieuwe legislatuur : een overweldigende stilte! 
Buiten de ondertussen standaard activiteiten (Halloween, Kerstmarkt, wegenwerken) volstrekt geen 
communicatie meer. De heersende Corona-crisis heeft ongetwijfeld gevolgen voor alle ondernemers. 
Was het dan niet aan de KMO-raad om hier hulp te bieden aan zijn Kmo’ers? Geen actieve leden 
meer! Er werd in juni 2019 geen vraag uitgestuurd om het jaarlijks lidgeld te vernieuwen. Ook alle 
maanden nadien bleef het stil rond lidgeld. Met deze inkomsten had de KMO-Raad aan de 
Holsbeekse bevolking wellicht iets kunnen schenken, maar…In 2015 werd de KMO-raad-Holsbeek 
facebookpagina aangemaakt en het KMO-Raad bestuur post hier nog steeds berichten op. 
Ondertussen vraagt de schepen wel om de facebookpagina “KMO Holsbeek” te liken en worden daar 
tevens berichten op geplaatst en gedeeld door onze schepen. Waarom deze wijzigingen? Waarom 
beide? Wist de schepen niet van het bestaan van de “KMO-Raad Holsbeek”- pagina? Of is het 
belangrijk voor de schepen om zelf de posts te doen? Kortom : financiële achteruitgang, verminderde 
communicatie, dubbele communicatie stromen, noch verwittiging, noch uitleg betreffende lidgeld, 
kick-off, lentefeest. Raadslid Miseur vraagt de schepen of er een langere termijn strategie is die een 
dergelijk beleid kan verklaren?  
Schepen Anne Van Goidsenhoven (Open Vld) antwoordt :  
• De samenkomsten van de KMO-raad zijn sinds januari 2019 (het begin van de nieuwe legislatuur) 

gewoon periodiek blijven plaats vinden. De verslagen van deze adviesraden staan gepubliceerd 
op www.holsbeek.be en zijn dus toegankelijk voor elke belangstellende. Sinds de lockdown van 
13 maart zijn er geen fysieke vergaderingen meer geweest, maar er blijft wel zeer regelmatig e-
mailcontact. Deze adviesraad blijft adviseren en dat is ook de kerntaak van een adviesraad : het 
bestuur advies verlenen bij het tot stand komen van het beleid. Er is ook een meet-and-great 
gepland op 25 juni, met de KMO-raad als initiatiefnemer. Raadslid Miseur doet de KMO-raad 
oneer aan met zijn beweringen als zou deze stilgevallen zijn in zijn werking. Er is deze legislatuur 
een nieuwe generatie goed werkende leden aangetreden in deze adviesraad en we moeten hen 
ook de kans geven om te groeien in hun werking. 

• De informatie aan handelaars wordt verstrekt via verschillende kanalen en paralel. Volledig, up-
to-date informatie is terug te vinden op www.holsbeek.be. Deze info wordt gedeeld via de 
facebookpagina van de KMO-raad. De database van Hageland Online wordt nu op vraag van de 
provincie door de dienst geüpdate. Een brief van het gemeentebestuur hierover staat klaar om te 
versturen. 

• Het opvragen van lidgelden vindt schepen Van Goidsenhoven in volle coronacrisis niet 
opportuun. Handelaars en KMO's hebben het nu al moeilijk genoeg. 
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• De facebookpagina KMO Holsbeek is een initiatief dat door de ambtenaar getrokken wordt. Naar 
analogie van jeugd, speelplein, cultuur, sport is er nu ook een gemeentelijke facebookpagina 
voor handelaars en KMO's. Hierop wordt ook de website-info gedeeld. 

Raadslid Hans Miseur reageert dat hij inderdaad deze legislatuur reeds 6 verslagen van KMO-raden 
op de website terug vindt, maar er is geen enkele achterliggende communicatie naar de leden. 
Corona als excuus aanhalen om geen lidgeld meer te innen vindt hij flauw. Deze lidgelden hadden al 
moeten geïnd zijn voor deze crisisperiode. Qua informatie vindt het raadslid in de pas verschenen 
editie van de Hi veel meer info terug, dan er de geplande brief aan de leden zal komen. Deze brief 
aan de leden zou trouwens de eerste zijn in anderhalf jaar. 
 
Vraag van Hans Miseur. Zoals federaal aangegeven mogen vanaf 4 mei zaken die diensten verlenen 
zonder direct contact, hun zaak opnieuw openen. Een voorbeeld hiervan zijn de trimsalons voor 
honden en katten. Het is immers dringend nodig dat honden en katten terug verzorging kunnen 
krijgen. Er zijn teveel klachten van klitten, ingegroeide nagels, langharige katten die hun vacht 
beginnen los te rukken omdat de vacht één grote klit is geworden. Het raadslid illustreert zijn vraag 
met enkele foto's hem verstrekt door eigenaars. Bovendien willen de eigenaars en werknemers van 
de trimsalons ook graag terug aan de slag gaan. De diertjes kunnen immers aan de poort worden 
afgegeven en opgehaald. Contact is dus echt zeer miniem tot afwezig. Kan de burgemeester (zoals in 
Deinze) bevestigen dat deze trimsalons kunnen openen vanaf 4 mei met in acht neming van alle 
afstands- en veiligheidsregels uiteraard. Onafhankelijk van het antwoord: hoe/aan wie zal dit 
gecommuniceerd worden? 
De burgemeester antwoordt. Hij zal die vraag via het noodplankanaal stellen aan de gouverneur, 
behalve indien het ministerieel besluit dat nog steeds verwacht wordt in opvolging van de 
persconferentie van de veiligheidsraad van 24 april hier op zich duidelijk zou over zijn. Als een 
trimsalon uit onze gemeente de vraag zelf zou stellen aan de burgemeester, dan zal hij hier ook 
persoonlijk antwoorden. 
 
Vraag van Hans Miseur. De eerste maand van 2019 stelden we als gemeenteraadsleden vast dat er 
GAS-boetes werden uitgeschreven voor sluikstorters aan de glasbollen te Holsbeek. Nadien werd het 
stil. Holsbeek Beweegt kaartte dit al aan op de gemeenteraad van september 2019. De ondergrondse 
containers zouden dit probleem misschien definitief oplossen was destijds de reactie. Ondertussen 9 
maanden verder lijkt het inderdaad zo dat er geen problemen meer zijn aangezien er tot op heden 
geen enkele GAS-boete meer werd uitgeschreven. Is de samenwerking in dit project met ECOWERF 
ondertussen opgezegd? Waren deze camera’s eigendom van de gemeente en zo ja, waar zullen deze 
dan nu ingezet worden? Werd er bij de buurtbewoners nagegaan of de overlast wel degelijk 
verdwenen is? 
De burgemeester antwoordt. De samenwerking in dit project met ECOWERF loopt zeker nog verder. 
Het bestuur zal navragen bij EcoWerf of er nog gesluikstort is? Alleszins lijkt dit sluikstorten (ook de 
klachten erover) sterk afgenomen. Het sluikstorten is door opeenvolgende ingrepen op deze locatie 
(kledingcontainers weghalen, camera, ondergrondse glascontainers) in elk geval teruggevallen tot 
een klein percentage van een jaar of twee geleden. Minder sluikstort is ook minder nood aan 
camera's. Deze zijn eigendom van EcoWerf en kunnen eventueel ook op een andere locatie ingezet 
worden.  
 
Vraag van raadslid Robbe Dupont (Holsbeek Beweegt). Het raadslid wil graag een officiële 
Facebookpagina van de gemeente Holsbeek. Dit punt is de voorbije gemeenteraden ook al 
aangehaald maar bij deze wil Holsbeek Beweegt dit toch nogmaals aankaarten. De fractie begrijpt 
dat een Facebookpagina met interactie een extra workload zou veroorzaken voor de communicatie 
medewerker. De fractie stelt voor om een FB-pagina te maken die enkel updates/berichten post. 
Dus zonder de chat functies. Zo kan ook informatie van www.holsbeek.be gedeeld worden en krijgen 
belangrijke updates en berichten vanuit de gemeente een groter bereik. Dit is nog belangrijker 
geworden gezien de huidige Coronacrisis, aldus raadslid Dupont. Nu worden posts via privé-accounts 
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gepost op hun eigen tijdlijn of in groepen zoals 'Ge zijt van ...'. Inwoners die niet in zo'n groep zitten 
of niet persoonlijk bevriend zijn met de burgemeester, schepencollege of medewerker van de 
gemeente worden niet geïnformeerd. Niet elke burger leest het infoblad Holsbeek Informeert of 
surft elke dag naar de site van de gemeente Holsbeek www.holsbeek.be. Deze facebookpagina kan 
gebruikt worden om zorgmensen en handelaars extra in de verf te zetten tijdens deze moeilijke 
tijden. 
Schepen van informatie, Bram Van Baelen (CD&V), antwoordt. Hij verwijst naar de eerdere vragen 
die hierover zijn geweest in de gemeenteraad en naar het omstandig gemotiveerd antwoord dat 
toen door het bestuur werd gegeven. Ook nog in het vragenkwartiertje van 15 april 2020 heeft de 
schepen een antwoord op deze vraag gegeven. Diezelfde argumenten die toen werden gegeven 
houden ook in een crisissituatie stand. Burgers hebben voldoende kwaliteitsvolle kanalen om zich 
goed (= degelijke en duidelijke informatie en voldoende actueel) te informeren over corona. De 
officiële media (TV en radiojournaals, kranten) communiceren nu in deze crisisperiode net zeer snel 
en zeer uitgebreid. Het valt zeer te betwijfelen of we met een eigen facebookpagina meer mensen 
hadden kunnen motiveren om zich aan de regels te houden. Gesteld al dat we voldoende personeel 
zouden hebben om die facebookpagina permanent te voeden met het laatste nieuws, om de 
berichten doorlopend op te volgen en om te waken over verspreiding van fake news. Voor accurate, 
up-to-date informatie zijn er dus reeds voldoende betrouwbare nieuwskanalen en de eigen 
www.holsbeek.be. Dat een facebookpagina hieraan iets zou kunnen toevoegen valt te betwijfelen. 
Dat een facebookpagina zich zou kunnen beperken tot het louter delen van informatie, zonder dat de 
burgers een antwoord verwachten op de berichten die ze hier posten lijkt een illusie. Hoe lang zou 
het duren voor een burger klaagt dat zijn facebookpost niet dadelijk door de gemeente wordt 
beantwoord? 
 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij de volgende documenten uit de 
gemeenteraadszitting van 18 februari 2020 : 
• notulen 
• zittingsverslag 
Beide documenten worden bijgevolg conform art. 32 van het Decreet lokaal bestuur als goedgekeurd 
beschouwd.  
 
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
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